

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<u>MEMBEKAL DAN MEMASANG</u>				
A	Membekal dan memasang tiang keluli <i>hot dipped galvanized (planted type)</i> ketinggian 12 meter, lelangan 2.5 meter (<i>Double arm</i>) lengkap dengan pendakap lekapan jenis keluli bergalvani untuk lantera termasuk aksesori kelengkapan mengikut arahan Pegawai Penyelia. Jenama yang digunakan hendaklah mempunyai kelulusan SIRIM/JKR/ST. NOTA : Pihak petender perlu menghantar sekali katalog spesifikasi.	NOS	20		
B	Membekal dan memasang lantera lampu jalan jenis LED 150W-160W/240V dari jenis yang diluluskan mengikut arahan Pegawai Penyelia termasuk aksesori berkaitan. Jenama yang digunakan hendaklah mempunyai kelulusan SIRIM/JKR/ST NOTA : Pihak petender perlu menghantar sekali katalog spesifikasi.	NOS	40		
C	Membekal dan memasang kelengkapan di dalam <i>Servis Door</i> (fius pemutus HRC, <i>Neutral Link</i> , wayar 2.5mm PVC dari <i>Servis Door</i> ke lantera, <i>Backing Board</i> , <i>Cable Gland</i>) termasuk segala aksesori dan sambungan.(double arm).	SET	20		
D	Membekal dan memasang kabel bawah tanah 4 teras 16 mm ² PVC/SWA/PVC termasuk aksesori kelengkapan dan sambungan.	M	720		
E	Membekal dan mengatur paip <i>HDPE Corrugated</i> 4 inci @ 100mm diameter untuk laluan kabel bawah tanah dan aksesori kelengkapan seperti yang diarahkan sehingga memuaskan Pegawai Penyelia.	M	580		
F	Membekal dan memasang <i>galvanised iron pipes</i> kelas B bersaiz 100mm diameter untuk laluan kabel bawah tanah termasuk aksesori kelengkapan	M	30		
G	Membina tapak konkrit <i>feeder pillar</i> daripada in-situ concrete grade 20 (1:2:4) mengikut ukuran piawaian yang telah ditetapkan dan lain-lain kerja mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	1		
H	Membekal dan memasang pelekat 'id' jenis 3M <i>reflector</i> PVC pada tiang lampu jalan mengikut ukuran serta rekabentuk yang diluluskan oleh Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	NOS	20		
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<u>KERJA-KERJA KOREKAN DAN KEKEMASAN (ATAS JALAN)</u>				
A	Kerja-kerja memotong separa jalan (<i>tarmacadamised</i>) yang kedalamannya tidak melebihi 50mm dan lebar 300mm menggunakan <i>road cutter</i> pada suatu garisan lurus seperti yang diarahkan oleh Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	M	60		
B	Kerja-kerja menggali kedalaman tidak melebihi 1.00m dan membawa keluar bahan korekan serta tanah yang tidak digunakan keluar dari tapak bina.	M3	5		
C	Bekal, menghampar dan memadat pasir ketebalan 100mm mengikut laluan <i>G.I pipe</i> dan kabel bawah	M2	10		
D	Bekal, menghampar dan memadat batu baur (<i>crusher run</i>) 300mm tebal sebagai <i>road base</i> dan lain-lain kerja yang berkaitan.	M2	10		
E	Menghampar, meratakan serta memadatkan TURAPAN AC 14 - lapisan <i>wearing</i> tebal minima 50mm selepas dipadatkan termasuk satu lapisan <i>bituminous tack coat</i> jenis <i>rapid setting (RS-1K)</i> .	M2	10		
	<u>KERJA-KERJA KOREKAN DAN KEKEMASAN (BAHU JALAN)</u>				
F	Menggali peparit lebar 300mm maksimum di bahu jalan dan <i>carriageway</i> dengan kedalaman tidak melebihi 1.00m mengikut kelebaran piawai untuk pemasangan sesalur <i>HDPE Corrugated</i> dan kabel (dikira berasingan) dan menimbus semula korekan dengan menggunakan pasir, batu, tanah mengikut piawaian MBSJ sehingga memuaskan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	M2	186		
G	Membekal dan menanam rumput jenis <i>Axonopus compressus (cow grass)</i> dengan ketulenan 95%; ditanam secara <i>closed turf</i> saiz rumput berukuran 300mm x 300mm yang diluluskan, dihampar, diratakan, dan digelek menggunakan roller termasuk penyiraman dan penjagaan rumput sehingga hidup subur. (sekiranya rumput mati, pihak kontraktor hendaklah menggantikannya.	M2	186		
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<u>KERJA-KERJA AKHIRAN</u>				
A	Kerja-kerja kekemasan akhir tapak termasuk pembersihan sisa binaan/kerja dan pembaikan perabot jalan/parit/lanskap/laluan pejalan kaki yang rosak akibat kerja korekan sehingga memuaskan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	Borong	-	-	
B	Kerja-kerja pengujian ke atas sistem pemasangan elektrik, menyelia dan menghantar keputusan ujian serta berurusan dengan pihak TNB untuk permohonan bekalan elektrik / <i>shutdown</i> bekalan serta lain-lain kerja yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	Borong	-	-	
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :					